
dr Marcin Nowak 

Radny Miasta Lublin 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Lublin 

BIURC ?.ADY !\1IASTA LUBLIN 

' ] / ' I 

L.dz ... ...... podp:s ...... _1 ..... 

Lublin, dn. 28.04.2023 r. 

Szanowny Pan 

Dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

Interpelacja dotycząca potrzeby remontu ulicy Skautów 

Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości remontu znajdując ulicy Skautów, o co od 

kilku lat apelują mieszkańcy dzielnicy Wieniawa. Niniejsza arteria, obecnie znajduje się w 

„agonalnym stanie" uniemożliwiającym normalne funkcjonowanie zamieszkującej tam 

społeczności. 

W mojej ocenie, wykonanie tych prac (polegających na wymianie nawierzchni i stworzeniu 

miejsc parkingowych) byłoby możliwe w ramach realizacji przebudowy ulicy Popiełuszki (ulica 

Skautów jest jej boczną ulicą). 

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Czy możliwe jest poszerzenie działań remontowych ulicy Popiełuszki o wykonanie remontu 

ulicy Skautów? 

Czy przedstawiciele Urzędu Miasta Lublin mogliby spotkać się z przedstawicielami rady 

dzielnicy Wieniawa w celu przedyskutowania tego zagadnienia, a jeśli tak proszę o sprecyzowanie 

w jakim terminie byłoby to możliwe? 

Proszę o priorytetowe zajęcie się przedstawioną przeze mnie kwestią. 

Z wyrazami szacunku 

f'/1 c� �·v- �� �J,' 


